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PROTOKÓŁ NR 166/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 05 maja 2022 r. 

W dniu 05 maja 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CLXVI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: dyrektor ZDP w Czarnkowie, Skarbnik Powiatu i naczelnicy 
wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu.  

Wicestarosta Sławomir Kryger powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXVI posiedzenie 
Zarządu stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks 
Łaszcz). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu Wydziału Edukacji: 

1) informacja o wynikach konkursu na stanowisko dyrektora: LO w Trzciance, ZS w Krzyżu 
Wlkp. i ZST w Trzciance, 

2) wniosek Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów o udzielenie pracownikowi PPP   
w Krzyżu Wlkp. zwolnienia z obowiązku świadczenia pracy w wymiarze jednej drugiej czasu 
pracy  z zachowaniem prawa do wynagrodzenia. 

2. Sprawy z zakresu finansów powiatu - podjęcie uchwał w sprawie: 

1) podania do publicznej wiadomości rocznej informacji o wykonaniu budżetu powiatu za  
2021 rok, 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

3. Prośba PROSYSTEM Biura Projektów i Realizacji Inwestycji o wydanie opinii do projektu rozbudowy 
drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

5. Sprawy różne. 

Wicestarosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Zmian nie zaproponowano. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty   
i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu Wydziału Edukacji: 

1) informacja o wynikach konkursu na stanowisko dyrektora: LO w Trzciance, ZS w Krzyżu 
Wlkp. i ZST w Trzciance, 

  Etatowy członek Zarządu jako przewodniczący Komisji Konkursowej przedstawił Zarządowi 
informację o wyniku konkursu na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance i wyniku 
konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. – zał. nr 3 i nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
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  Komisja Konkursowa, powołana uchwałą Zarządu Powiatu z dnia 14 kwietnia br., w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance, podczas 
posiedzenia w dniu 27 kwietnia 2022 roku wyłoniła w drodze tajnego głosowania kandydaturę Pani 
Renaty Grzyśnik na stanowisko dyrektora. Pani Renata Grzyśnik wygrała uzyskując 11 głosów poparcia za 
jej kandydaturą. Głosów przeciw kandydatowi i wstrzymujących nie było. Wobec powyższego Komisja 
Konkursowa zarekomendowała kandydaturę Pani Renaty Grzyśnik na stanowisko dyrektora Liceum 
Ogólnokształcącego w Trzciance. 

  Komisja Konkursowa, powołana uchwałą Zarządu Powiatu z dnia 14 kwietnia br., w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp., podczas posiedzenia 
w dniu 27 kwietnia 2022 roku wyłoniła w drodze tajnego głosowania kandydaturę Pani Doroty Dziekan 
na stanowisko dyrektora. Pani Dorota Dziekan wygrała uzyskując 11 głosów poparcia za jej kandydaturą 
przy 1 głosie wstrzymującym i braku głosów przeciwko kandydatowi. Wobec powyższego Komisja 
Konkursowa zarekomendowała kandydaturę Pani Doroty Dziekan na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 
w Krzyżu Wlkp. 

  Następnie naczelnik Wydziału Edukacji jako przewodniczący Komisji Konkursowej przedstawił 
Zarządowi informację o wyniku konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych  
 w Trzciance – zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

  Komisja Konkursowa, powołana uchwałą Zarządu Powiatu z dnia 14 kwietnia br., w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance, podczas 
posiedzenia w dniu 27 kwietnia 2022 roku wyłoniła w drodze tajnego głosowania kandydaturę Pana  
Roberta Ziółkowskiego na stanowisko dyrektora. Pan Robert Ziółkowski wygrał uzyskując 11 głosów 
poparcia za jego kandydaturą przy 1 głosie przeciw kandydatowi i braku głosów wstrzymujących się. 
Wobec powyższego Komisja Konkursowa zarekomendowała kandydaturę Pana Roberta Ziółkowskiego 
na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance. 

 Zarząd zaakceptował wyniki konkursów na dyrektorów wyżej wymienionych szkół. Na kolejne 
posiedzenie przygotowane zostaną stosowne projektu uchwał w tym zakresie.  

2) wniosek Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów o udzielenie pracownikowi PPP   
w Krzyżu Wlkp. zwolnienia z obowiązku świadczenia pracy w wymiarze jednej drugiej czasu 
pracy  z zachowaniem prawa do wynagrodzenia, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) Zarządu Głównego Polskiego Związku Logopedów   
o udzielenie pracownikowi Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp. zwolnienia   
z obowiązku świadczenia pracy w wymiarze jednej drugiej czasu pracy  z zachowaniem prawa do 
wynagrodzenia na okres od dnia 1 września 2022 r. do dnia 31 sierpnia 2023 roku. Polski Związek 
Logopedów jest międzyzakładową organizacją związkową, zakresem swojego działania obejmuje obszar 
Rzeczypospolitej Polskiej. W związku z tym, zgodnie z ustawą o związkach zawodowych, PZL przysługują 
w pełni wszystkie uprawnienia zakładowej organizacji związkowej, o której mowa ustawie o związkach 
zawodowych. Zarząd Główny Polskiego Związku Logopedów na posiedzeniu w dniu 19 kwietnia 2022 r. 
podjął uchwałę o oddelegowaniu na podany wyżej okres czasu pracownika PPP w Krzyżu Wlkp., który 
pełni funkcję Wiceprzewodniczącej PZL, Przewodniczącej Komisji ds. Oświaty ZG PZL obecnej kadencji 
oraz Przewodniczącej Oddziału Wielkopolskiego PZL. Obowiązki związane z pełnionymi funkcjami 
uzasadniają konieczność częściowego zwolnienia z obowiązku świadczenia pracy. 

Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie.   

  Ponadto naczelnik Wydziału Edukacji poinformował Zarząd o tym, że w dniu wczorajszym 
rozpoczęły się matury. Maturę rozpoczęto językiem polskim, do matury  z tego języka w całym powiecie 
czarnkowsko-trzcianeckim podeszło 526 osób, z tego 506 tegorocznych absolwentów, 20 absolwentów   
z roku poprzedniego. Szkołę ukończyło 556 uczniów, do matury nie podeszło 50 osób. Jeśli chodzi o licea 
ogólnokształcące na 153 tegorocznych absolwentów do matury podeszło 151 osób plus 2 osoby z roku 
poprzedniego; technikum ukończyło 202 absolwentów, do matury podeszło 171 osób plus 15 osób   
z roku poprzedniego. Inne szkoły w naszym powiecie: liceum ogólnokształcące ukończyło 111 osób, do 
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matury podeszło 10 osób; technikum ukończyło 90 osób, do matury podeszło 79 osób. W dniu 
dzisiejszym absolwenci szkół podeszli do matury z matematyki.  

  Pan Pawłowski zwrócił się z prośbą do naczelnika Wydziału Edukacji, aby zwrócił uwagę 
dyrektorów szkół, na to aby opracowując arkusze organizacyjne na kolejny rok szkolny, przy liczbie 
poniżej 90 uczniów, planowali po 3 oddziały, a nie planowali ich 4 czy 5 z małą liczbą uczniów. Oddziały 
powinny być 30 osobowe. 

  Naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedział, że dyrektorzy szkół wiedzą, że mają planować 
oddziały 24 osobowe bez podziału na grupy lub 30 osobowe z podziałem na grupy z określonych 
przedmiotów. Chodzi tutaj o nabór do klas pierwszych. To są jednak tematy, do których należy powrócić 
po wynikach naboru do szkół, gdy będzie ostatecznie wiadomo ile tej młodzieży do klas pierwszych 
przyjdzie.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu finansów powiatu - podjęcie uchwał w sprawie: 

1) podania do publicznej wiadomości rocznej informacji o wykonaniu budżetu powiatu za 
2021 rok. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości rocznej 
informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2021 rok.  
Niniejsza uchwała jest wypełnieniem ustawy o finansach publicznych, która nakłada na samorząd 
jawność i przejrzystość finansów publicznych.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz): 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 487/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 
rok, w której dokonuje się następujących zmian: 

 po stronie dochodów: 
- zwiększa się budżet o kwotę 58.130,00 zł tytułem wsparcia z Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy   
w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. Po stronie wydatków przypisuje się powyższą 
kwotę w planie Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Środki te wyodrębnione są w formie odrębnego załącznika do uchwały budżetowej jako dochody z ww. 
Funduszu i wydatki finansowane ze środków na wyodrębnionym rachunku. Ogółem dofinansowanie na 
ww. cel będzie wynosić 108.130,00 zł. 
- przenosi się do wskazywanej przez Ministerstwo Finansów klasyfikacji budżetowej (Dział 758, rozdział 
75814) środki uzyskane z Funduszu Pomocy na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych   
z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, o których 
mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 
terytorium tego państwa. 

 po stronie wydatków: 
- dokonuje się zmian w planie wydatków Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, polegających na 
przeniesieniu między paragrafami w ramach działu klasyfikacji budżetowej. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 
- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr 488/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.3 

Prośba Biura Projektów i Realizacji Inwestycji PROSYSTEM o wydanie opinii do projektu rozbudowy drogi 
powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne. 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 9 ) Biura Projektów i Realizacji Inwestycji PROSYSTEM   
o wydanie opinii do projektu rozbudowy drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne w oparciu   
o zapisy ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji   
w zakresie dróg publicznych (Dz. U. 2022 poz. 176). Opinia odnośnie przedmiotowego zamierzenia 
inwestycyjnego, stanowić będzie załącznik do wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej.  

  Głos w tej sprawie zabrał dyrektor Zarządu Dróg powiatowych w Czarnkowie, który wyjaśnił, że 
nie widzi przeszkód ku temu, aby opinia była pozytywna. Opinia w tej sprawie jest pozytywna, wszystkie 
poprawki, które zgłaszano zostały uwzględnione, naniesione do projektu, m.in. zmniejszenie zakresu   
i kosztów kanalizacji, zaokrąglenie łuków itd. ). Opinia jest wymagana ustawą, sami sobie wydajemy 
opinię ale to wynika z przepisów prawa. Jeśli chodzi o dokumentację dla tego zadania, to jest ona na 
ukończeniu, w ciągu najbliższego miesiąca powinna zostać wydana decyzja wodno-prawna przez Wody 
Polskie. Dalej pozostaną tylko uzgodnienia branżowe i uzyskanie pozwolenia na budowę. Termin 
oddania dokumentacji ustalono na sierpień br, zdaniem dyrektora termin ten nie jest zagrożony.  

W związku z wyjaśnieniami dyrektora Zarząd wydał pozytywna opinię do projektu rozbudowy drogi 
powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne. 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych korzystając z obecności na posiedzeniu Zarządu poinformował 
Zarząd, iż w dniu 29 kwietnia br. ogłoszony został przetarg na zadanie „Przebudowa mostu nr 
13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 1337P miejscowości Mężyk” – prace budowlane. Termin 
składania ofert wyznaczono do dnia 13 maja br. Zakończono negocjacje na zadanie w Radosiewie, na 
dniach podpisana zostanie umowa na wykonanie dokumentacji. Podpisana została umowa z wykonawcą 
na naprawę dróg powiatowych nakładkami masą na gorąco ( m.in ul. Mężykowska w Wieleniu, 
Śmieszkowo-Dębe itd. ) 

Ad.4 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 28 kwietnia 2022 r., nie wnosząc żadnych 
uwag. 

Ad.5 

Sprawy różne. 

  Wicestarosta poinformował Zarząd o tym, iż w dniu 29 kwietnia br. dotarła do Starosty  
informacja o tym, że w dniu 04 maja br. odbędzie się wideokonferencja w temacie projektów, które 
mają być realizowane w ramach Programu Kolej+ na terenie województwa wielkopolskiego i taka 
konferencja się odbyła. Na poniedziałek tj. na dzień 9 maja br., na godz.13.00 ustalono spotkanie   
w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu w sprawie projektu Czarnków-Rogoźno-Wągrowiec.   
W spotkaniu uczestniczyć mają wszyscy partnerzy projektu. Na tym spotkaniu ma paść ostateczna 
decyzja, czy partnerzy zostają w projekcie. Takie same spotkania zaplanowano odnośnie pozostałych 4 
projektów.  
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Dotyczy Protokołu Nr 166/2022 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 05 maja 2022 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 12 maja 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

   Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 

    

 

 


